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The prequel to the New York Times bestselling Maze Runner series— The Kill Order is a
modern classic for fans of The Hunger Games and Divergent . It can be read alone or as
a companion to the action-packed series.

Before WICKED was formed, before the Glade was built, before Thomas entered the
Maze, sun flares hit the earth and mankind fell to disease. 

Mark and Trina were there when it happened, and they survived. But surviving the sun
flares was easy compared to what came next.

Now a disease of rage and lunacy races across the eastern United States, and there’s
something suspicious about its origin. Worse yet, it’s mutating, and all evidence
suggests that it will bring humanity to its knees.

Mark and Trina are convinced there’s a way to save those left living from descending
into madness. And they’re determined to find it— if they can stay alive. Because in
this new, devastated world, every life has a price. And to some, you’re worth more
dead than alive.
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评论

本来可以写的很精彩但是总觉得高潮没到就结束了 结尾不错

-----------------------------
写前传这件事很容易吃力不讨好。

-----------------------------
果然是后传，可有可无。

-----------------------------
No.4.The symptoms of the disease which was caused by Flare virus are unreason.The
whole survival process is unreasonal。

-----------------------------
婉转的结局很棒

-----------------------------
只能说这个系列完全只有一二部还可以看，三四部完全是为了写而写，第四部尤甚，整
本书就是如何和crazy people
fight，然后帮助了一个完全不知道从哪儿来的小姑娘就能称之为前传？越看越失望，差
点看不下去，但是强迫症没办法，看完之后觉得自己看这本书的时间都是浪费。

-----------------------------
不够刺激，不够感人， 太过夸张， 太过莫名其妙。

-----------------------------
打斗场面过多，较前三本情节推动较慢，但故事方向很好，完善地解释了前三本的原因
；尤其喜欢最后的Teresa秘案。我只预料到了Deedee的身世，却没想到Mark&Trina的
未来，本以为他们将会组成之后Wicked的framer团体，而且有时会有种在看walking
dead的即视感…
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